



## COMMISSION SCOLAIRE EASTERN SHORES EASTERN SHORES SCHOOL BOARD

---

For immediate release  
November 4, 2019

### Eastern Shores School Board Announces a New Director General



**New Carlisle — November 4, 2019** — Eastern Shores School Board (ESSB) is pleased to announce the nomination of Mr. Hugh Wood as Director General effective November 1, 2019. The Council of Commissioners voted on the recommendation of the selection committee.

Mr. Wood will succeed Ms. Nancy Doddridge, interim Director General since July 1, 2019. He brings with him 31 years experience in education, all of which was served at Eastern Shores School Board. Mr. Wood is known for his team approach to problem resolution while always maintaining the student's interest at the core of all decisions. Since 2004 he occupied the position of Principal of Grosse Isle School. In 2017 he also assumed the role as Coordinator of Adult Education of the same school. Additionally, Mr. Wood has experience as a Math, Science and Physical Education teacher as well as Interim Director of Human Resources in 2018.

Mr. Wood received his Bachelor of Science and Physical Education in 1987, his Masters of Education in 2017 and admits to being a life-long learner as he has received many other trainings during his career. His pedagogical experience and knowledge will certainly prove to be a great asset to the Eastern Shores School Board, as well as his team spirit and leadership skills.

When asked to share his vision for Eastern Shores he quoted Helen Keller and said, "Alone we can do so little; together we can do so much". Mr. Wood is confident in the team that is in place and is looking forward to working with them. He is confident that the team in place will work hard together to rise to



## COMMISSION SCOLAIRE EASTERN SHORES EASTERN SHORES SCHOOL BOARD

---

the upcoming changes. The Council of Commissioners and the staff at ESSB would like to extend their congratulations to Mr. Hugh Wood and wish him the best of luck in his new mandate.

-30-

Source:

Marjorie McRae  
Communications Consultant  
Eastern Shores School Board  
40, Mountsorrel,  
New Carlisle (Quebec) G0C1Z0  
marjorie.mcrae@essb.qc.ca  
418-752-2247 Ext 230



## COMMISSION SCOLAIRE EASTERN SHORES EASTERN SHORES SCHOOL BOARD

Pour publication immédiate  
4 novembre 2019

### La Commission scolaire Eastern Shores annonce la nomination d'un nouveau directeur général



**New Carlisle - 4 novembre 2019** - La Commission scolaire Eastern Shores (CSES) est heureuse d'annoncer la nomination de M. Hugh Wood au poste de directeur général à compter du 1er novembre 2019. Le conseil des commissaires a voté en faveur de la recommandation du comité de sélection.

M. Wood succède à Mme Nancy Doddridge, directrice générale par intérim depuis le 1er juillet 2019. Il possède 31 années d'expérience dans le domaine de l'éducation, lesquelles ont été accomplies au sein de la Commission scolaire Eastern Shores. M. Wood est reconnu pour son approche d'équipe au regard de la résolution de problèmes, tout en gardant les intérêts de l'élève au centre des décisions. Depuis 2004, il a occupé le poste de directeur de l'école Grosse Ile, il a également en 2017, cumulé les fonctions de coordonnateur du centre d'éducation aux adultes dans la même école. Au cours de sa carrière, M. Wood a été enseignant en mathématiques, en sciences et en éducation physique et il a occupé les fonctions de directeur des ressources humaines par intérim en 2018.



## COMMISSION SCOLAIRE EASTERN SHORES EASTERN SHORES SCHOOL BOARD

---

*M. Wood a obtenu son baccalauréat en sciences et en éducation physique en 1987 et sa maîtrise en éducation en 2017. Il reconnaît être un éternel apprenant, car il a suivi de nombreuses autres formations au cours de sa carrière. Son expérience pédagogique, ses connaissances, son esprit d'équipe et ses compétences en leadership seront certainement des atouts considérables pour la Commission scolaire Eastern Shores.*

*Lorsqu'on lui a demandé de partager sa vision pour Eastern Shores, il a cité Helen Keller et a déclaré : « Seuls nous pouvons faire très peu; ensemble, nous pouvons faire beaucoup ». M. Wood a confiance en l'équipe en place et a hâte de travailler avec elle, il a également confiance que l'équipe en place saura être à la hauteur des changements à venir. Le conseil des commissaires et le personnel de la C.S. Eastern Shores félicitent M. Hugh Wood et lui souhaitent la meilleure des chances dans son nouveau mandat.*

-30-

*La source:*

*Marjorie McRae  
Consultante en communication  
Commission scolaire Eastern Shores  
40, Mountsorrel,  
New Carlisle (Québec) G0C 1Z0  
marjorie.mcrae@essb.qc.ca  
418-752-2247 poste 230*